
 

 

 
BEANTWOORDING SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
Van : Het college 
Aan : De raad 
Datum : 5 december 2023 
Betreft : Verhuizing YMCA 
 
 
In een brief van 28 november 2023, stelt de fractie van VVD een aantal vragen over vertrek 
van de YMCA  
 
Aanleiding voor de vragensteller 
 
De YMCA zou naar een locatie in Woudenberg nabij het Henschotermeer verhuizen. Dit 
blijkt niet mogelijk, waardoor de YMCA dakloos wordt en in ieder geval geen plek meer heeft 
in de omgeving van Leusden. De VVD ziet dat heel veel inwoners van Leusden enorm 
betrokken zijn bij de YMCA en ook bij het landgoed Den Treek-Henschoten. Beide voelen 
als ’van ons’. 
 
Vraag 
 
Hieronder vindt u de gestelde vragen met de tekst over de aanleiding en de bijbehorende 
antwoorden. 
 
1. De VVD vraagt zich af of u ook het maatschappelijk belang inziet van een goede plek 

voor de YMCA. 
2. Kan Leusden hier feitelijk iets aan bijdragen? 
3. Bent u bereid om in gesprek te gaan met landgoed Den Treek-Henschoten om onze 

zorgen over te dragen en te bekijken of er toch nog mogelijkheden zijn om de YMCA 
voor onze omgeving te behouden. 

 
 
Antwoord 

1. Ja, het college ziet ook het maatschappelijk belang van een goede plek voor de 
YMCA. YMCA is al meer dan 90 jaar onderdeel van Leusden, veel scholen en 
verenigingen uit, met name deze regio, hebben daar profijt van gehad. YMCA is ook 
economisch van betekenis voor Leusdense ondernemers en voorzieningen (zoals 
zwembad Octopus). Voor de ontwikkeling en het welzijn van kinderen werkt het 
spelen en ontdekken in de natuur goed. Daarnaast biedt YMCA aandacht en zorg 
voor kinderen die een extra steun in de rug kunnen gebruiken, waarmee het 
maatschappelijk belang van YMCA de grenzen van Leusden overstijgt. Een goede 
plek voor YMCA is van belang gelet op de functie die YMCA vervult.  

2. Wanneer YMCA een locatie op het oog heeft binnen de gemeente Leusden dan 
zullen wij ons meedenkend en constructief opstellen. Het initiatief hiervoor ligt echter 
bij YMCA. Dit zullen wij YMCA laten weten.  

3. 28 november jl heeft wethouder Kramer een gesprek gehad met DTH. Tijdens dit 
gesprek is de YMCA ook ter sprake gekomen. DTH heeft toegelicht dat de YMCA 
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had kunnen doorgaan met het proces te Woudenberg, maar dat de YMCA zelf heeft 
besloten om, i.v.m. tijd en kosten, het vertrek naar het Henschotermeer geheel te 
cancelen. Voor DTH blijft de locatie aan het Henschotermeer bespreekbaar. Een 
andere locatie binnen het landgoed niet. DTH heeft de YMCA meerdere jaren op de 
locatie aan de Paradijsweg 4 respijt hebben gegeven, na 2024 stopt dat echt. 

 


